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Eladó Családi ház, 84 m2, 2 352 m2 telek, Nagyszakácsi
19 900 000 Ft ( ~48 394 € )

Nagyszakácsiban, zöld környezetben családi ház eladó!

Adatlap sorszáma: #696900358

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Cserépkályha - fa, szén

Építés éve: 1961

Kilátás: Udvari

Tájolás: Kelet-nyugat

Komfort: Komfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázpalackból

Csatorna: Derítő

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Nagyszakácsiban, egy zöld környezetben található ez a felújítandó családi ház,

amelyet eladásra kínálok!

Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik szeretnék otthonukat saját ízlésük

és elképzelésük szerint alakítani, akik szeretik a kellemes falusi környezetet,

befektetési lehetőséget keresnek, vagy egy nagyobb telket, ahol lehetőség van

gazdálkodásra, kertészkedésre vagy akár állattartásra. Ez ház sok lehetőséggel

rendelkezik, tágas tereinek köszönhetően ideális nagyobb családok számára is.

Az ingatlanban 3 kényelmes hálószoba található, amelyek megfelelő életteret

biztosítanak mindenki számára, valamint egy előtér és egy fürdőszoba. Konyha

jelenleg csak egy külön álló részben van kialakítva ami nyári konyhaként

funkciónál. Igény szerint az épületben van lehetőség az egyik helyiség konyhává

alakítására. A ház közvetlen folytatásában található egy kisebb helység,

ahonnan a pincébe és a padlásra jutás biztosított. Ezen felül van egy fedett

garázs is. Az épület megkíván némi renoválást, átalakítást és ezt követően egy

remek, hangulatos otthonná varázsolható minden korosztály számára.  Az épület

falazat tégla, a nyílászárók még az eredetiek, fából készültek, valamennyi

redőnnyel felszerelt, de ezek cserélje a későbbiekben mindenképpen ajánlott. A

ház melegéről cserépkályhák gondoskodnak, de a felújítást követve van

lehetőség egyéb fűtési alternatívák kialakítására is. A tető szerkezet az ingatlan

korához képest jó állapotú, cseréppel fedett. A telken található több téglából

falazatú melléképület, valamint állatok tartására alkalmas helyiségek is, amik jó

állapotúak. A telek mérete 2352 m2, aminek köszönhetően van lehetőség kert

kialakítására, egy kerti kiülő, grillező vagy egy kisebb játszótér létesítésére is. A

hátsó udvaron több gyümölcsfa is található. A telekhez tartozik még egy 18 m2

fás terület is ami akár már idén hasznosítható téli tüzelőként. Az ingatlan per és

tehermentes! A bútorzat a vételár részét képezi. A környező településeken és

városban minden lényeges pont megtalálható. Iskola, óvoda, kórház,

bevásárlóközpontok. 15 perc autózásra található Marcali város, valamint a

Balaton is kis autózással elérhető.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

In Nagyszakácsi, in einer grünen Umgebung, finden Sie dieses zu renovierende

Einfamilienhaus zum Verkauf!

Ich empfehle es vor allem Menschen, die ihr Haus nach ihrem eigenen

Geschmack und ihren Vorstellungen gestalten möchten, die die angenehme

ländliche Umgebung mögen, die eine Investitionsmöglichkeit oder ein größeres

Grundstück mit der Möglichkeit der Landwirtschaft, des Gartenbaus oder sogar

der Tierhaltung suchen. Dieses Haus hat viel Potenzial, mit geräumigen

Zimmern ideal für größere Familien. Das Haus verfügt über 3 komfortable

Schlafzimmer, die ausreichend Wohnraum für alle bieten, einen Flur und ein

Badezimmer. Die Küche befindet sich derzeit nur in einem separaten Teil, der als

Sommerküche dient. Es besteht die Möglichkeit, eines der Zimmer in eine Küche

umzuwandeln. In der unmittelbaren Fortsetzung des Hauses gibt es einen

kleinen Raum mit Zugang zum Keller und zum Dachboden. Außerdem gibt es

eine überdachte Garage. Das Gebäude bedarf einiger Renovierungs- und

Umbauarbeiten und könnte dann in ein tolles, gemütliches Zuhause für alle

Altersgruppen umgewandelt werden.  Das Gebäude ist aus Ziegeln gemauert,

die Fenster und Türen sind noch die originalen Holzfenster, die alle mit

Fensterläden versehen sind, deren Austausch in Zukunft aber sehr zu empfehlen

ist. Das Haus wird mit Kachelöfen beheizt, aber nach der Renovierung sind

andere Heizungsalternativen möglich. Die Dachkonstruktion ist in einem für das

Alter der Immobilie guten Zustand und mit Ziegeln gedeckt. Das Anwesen

verfügt über mehrere gemauerte Nebengebäude und Tierunterkünfte in gutem

Zustand. Das Grundstück hat eine Größe von 2352 m2 und bietet die

Möglichkeit, einen Garten, eine Gartenbank, einen Grill oder einen kleinen

Spielplatz anzulegen. Im Garten gibt es mehrere Obstbäume. Zum Grundstück

gehört auch eine 18 m2 große Waldfläche, die in diesem Jahr als

Winterheizfläche genutzt werden kann. Das Grundstück ist kostenlos! Die Möbel

sind Teil des Kaufpreises. Alle wichtigen Punkte in den umliegenden Dörfern und

der Stadt sind vorhanden. Schule, Kindergarten, Krankenhaus, Einkaufszentren.

Die Stadt Marcali ist in 15 Minuten mit dem Auto zu erreichen, und auch der

Plattensee ist nur eine kurze Autofahrt entfernt.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir

können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven

Tag!

In Nagyszakácsi, in a green environment, you will find this family house for sale,

which is to be renovated!

I recommend it mainly to people who would like to customize their home

according to their own taste and ideas, who like the pleasant rural environment,

who are looking for an investment opportunity, or a larger plot of land with the

possibility of farming, gardening or even animal husbandry. This house has a lot

of potential, with spacious rooms ideal for larger families. The property has 3

comfortable bedrooms, providing adequate living space for everyone, a hallway

and a bathroom. The kitchen is currently only in a separate part which functions

as a summer kitchen. There is a possibility to convert one of the rooms into a

kitchen on request. There is a small room in the immediate continuation of the

house with access to the cellar and the attic. There is also a covered garage. The

building requires some renovation and conversion and could then be converted

into a great, cosy home for all ages.  The building is of brick masonry, the

windows and doors are still the original wooden ones, all fitted with shutters, but

their replacement is highly recommended in the future. The house is heated by

tiled stoves, but other heating alternatives are possible following the renovation.

The roof structure is in good condition for the age of the property and is tiled.

The property has several brick outbuildings and animal accommodation in good

condition. The size of the plot is 2352 m2, which gives the possibility to create a

garden, a garden bench, a barbecue or a small playground. There are several

fruit trees in the backyard. The plot also includes an 18 m2 wooded area which

can be used as a winter heating area this year. The property is free of charge!

The furniture is part of the purchase price. All the essential points in the

surrounding villages and town are located. School, kindergarten, hospital,

shopping centers. The town of Marcali is 15 minutes by car, and Lake Balaton is

also a short drive away.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to

contact the Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in

the country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation! Have a wonderful and productive day!


